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Interpelacja

Zvtracarry sig z upruejm4 pro6b4 o inlbrmacjg dotycz4c4 mozliwoSci zniany

nawierzchni chodnika przy vl. Brdowskiej.

Temat przebudowy - modemizacji chodnikaprzy wzmiankowanej ulicy byl poruszany

juz wielokrotnie, zar6wno przezmieszkafc6w, jak i radnych Rady Miasta. MieliSmy nadzieje,

2e oczekiwane zniany nast4pi4 w 2021roku. Ponowne oglgdziny i roznowy z mieszkancami

osiedla vtyruinie wskazuj4 na konieczro 66 realizacji w/w zadatia.

W zwiqzlru z povryaszym uprzejmie prosimy o infomracjg, kiedy mieszkancy mog4

spodziewa6 sig realizacji wspomnianej inwestycji na swoim osiedlu.
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